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Plats och tid 

 

Tingssalen, Storgatan, Ljungby, tisdagen den 16 juni 2014,  

kl. 16.30 - 21.00 

Beslutande 
Ledamöter 

 

 

 

Anne Karlsson (S) Stefan Fredriksson (S)   

Ann-Charlotte Wiesel (M) Stefan Willforss (C) §§ 56-61 

Anders Jannesson, ersättare för 

Willforss, §§ 44-55 

  

Carina Bengtsson (C) Tryggve Svensson (V)   

Conny Simonsson (S) Pia Johansson (S)   

Jessica Lyckvall (M) Bo Ederström (M)   

Gun Lindell (S) Tomas Johansson (FP)   

Lars-Ove Johansson (C) Mats Karlsson (KD)   

Sven-Olov Stenqvist (S) Matija Rafaj (S)   

Kerstin Wiréhn (V) Karl-Gustaf Sundgren (C)   

Lars Solling (FP) Lars Nordqvist (M)   

Christer Henriksson (KD) Birgitta Schweitz (KB)    

Marianne Eckerbom (C) Harriet Kristensson (S)   

Marie Åberg Johansson (S) Maida Dzanic (ALT)   

Karin Bondeson (M) Ann Kristin Petersson (M)   

Alf Johansson (KB) Janewert Johansson (S)   

Roland Johansson (ALT) Anneli Ahlqvist (C)   

Magnus Carlsson (S) Kjell Jormfeldt (MP)   

Krister Lundin (M) Irené Svensson (S)   

Elisabeth Lindström-Johannesson 

(MP) 

Leif Rogerstam (SD)   

Jan Lorentzson (SD) Carlos Lysebring (M)   

Magnus Gunnarsson (M) Ewa Karlsson (C)   

Arne Johansson (C) Håkan Bengtsson (S)   

Vinko Stifanic (S) Ulla Hansson (M)   

Anders Bondeson (M) Björn Gullander (V)   

 Liselott Åhlander (S)   
 

Övriga närvarande 

Tjänstemän 

Eva-Marie Norén Holgersson, sekreterare 

Roland Eiman, kommunchef 

Justerare 

 

Ann-Kristin Petersson och Anneli Ahlqvist 

Ersättare: Irene Svensson   

Justeringens 

plats och tid 

 

Kommunkansliet, 

onsdagen den 18 juni 2014 kl. 16.00 

Paragrafer 

 

44 - 61 

Sekreterare 

 

Eva-Marie Norén Holgersson 

 

 

Ordförande 

 

 

Kjell Jormfeldt §§ 44-55            Stefan Willforss §§ 56-61 

 

 

Justerare 

 

 

Ann-Kristin Petersson                 Anneli Ahlqvist 
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Justerandes signatur   

 

 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits 

på Ljungby kommuns anslagstavla 

  
Nämnd 

 

Kommunfullmäktige 

Sammanträdes- 

Datum 

 

16 juni 2014 

Överklagningstid 

 

19 juni 2014 – 10 juli 2014 

Anslaget nedtaget 

 

11 juli 2014 

Förvaringsplats 

för protokollet 

 

Kommunkansliet 

Underskrift 

 

Lena Karlsson 
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Justerandes signatur   

 

 

Ledamöter                       Ersättare 
När- 

varo 

§ 50 § 55 A § 55 D 

Ja Nej Ja Nej Ja Nej 

Anne Karlsson (S) 
 

 
X X   X X  

Ann-Charlotte Wiesel (M)  X X  X  X  

Carina Bengtsson (C)  X X  X  X  

Conny Simonsson (S)  X X   X X  

Jessica Lyckvall (M)  X X  X  X  

Gun Lindell (S)  X X   X X  

Lars-Ove Johansson (C)  X X  X  X  

Krister Lundin (M)  X X  X  X  

Sven-Olov Stenqvist (S)  X X   X X  

Kerstin Wiréhn (V)  X X   X X  

Lars Solling (FP)  X X  X  X  

Christer Henriksson (KD)  X X   X  X 

Marianne Eckerbom (C)  X X  X  X  

Marie Åberg Johansson (S)  X X   X X  

Karin Bondeson (M)  X X  X  X  

Alf Johansson (KB)  X X   X - - 

Roland Johansson (ALT)  X  X X  X  

Magnus Carlsson (S)  X X   X X  

Johanna Jormfeldt (MP) 
Elisabeth Lindström-

Johannesson (MP) 
X - -  X X  

Jan Lorentzson (SD)  X X  X   X 

Magnus Gunnarsson (M)  X X  X  X  

Arne Johansson (C)  X X  X  X  

Margaretha Andersson (S) Vinko Stfianic (S) X X   X X  

Anders Bondeson (M)  X X  X  X  

Stefan Fredriksson (S)  X X   X X  
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Justerandes signatur   

 

Ledamöter                       Ersättare 
När- 

varo 

§ 50 § 55 A § 55 D 

Ja Nej Ja Nej Ja Nej 

Stefan Willforss (C) §§ 56-61 

kl. 20.15-21.00 

Anders Jannesson (C)  

§§ 44-55 kl 16.30-20.15 
X X  X  X  

Tryggve Svensson (V) 
 

 
X X   X X  

Pia Johansson (S)  X X   X X  

Bo Ederström (M)  X X  X  X  

Tomas Johansson (FP)  X X  X  X  

Mats Karlsson (KD)  X X   X - - 

Matija Rafaj (S)  X X   X X  

Karl-Gustaf Sundgren (C)  X X  X   X 

Lars Nordqvist (M)  X X  X  X  

Rosalina Gauffin (KB) Birgitta Schweitz (KB) X X   X - - 

Harriet Kristensson (S)  X X   X X  

Maida Dzanic (ALT)  X  X X  X  

Ann Kristin Petersson (M)  X X  X  X  

Janewert Johansson (S)  X X   X X  

Anneli Ahlqvist (C)  X X  X  - - 

Kjell Jormfeldt (MP)  X - -  X X  

Irené Svensson (S)  X X   X X  

Leif Rogerstam (SD)  X X  X   X 

Carlos Lysebring (M)  X X  X  X  

Ewa Karlsson (C)  X X  X  X  

Håkan Bengtsson (S)  X X   X X  

Ulla Hansson (M)  X X  X  X  

Björn Gullander (V)  X X   X X  

Ulla-Britt Storck (S) Liselott Åhlander (S) X X   X X  

                                                                                               45      2     25     24     41    4 

 



LJUNGBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Kommunfullmäktige  5 

 

Justerandes signatur   

 

Kf § 44      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställdes. 

 

Ledamöternas frågestund 

 

1.Lars Nordqvist (M) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) vilka möjligheter vi har att köra igång arbetet med att aktualisera 

vindkraftsplanen som är fem år gammal och behöver revideras. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att hon håller med 

Nordqvist (M) och kommer därför att ta upp frågan på sammanträdet med 

kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 juni 2014. 

 

2. Tryggve Svensson (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte 

Wiesel (M) varför kommunstyrelsens ordförande använder företaget Svefab för att 

halvera värdet på våra fastigheter, till exempel ishallen och industrifastigheter. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att vilket bolag 

kommunen anlitar har hon inga synpunkter på. Kommunen har handlat upp den 

tjänsten på tjänstemannanivå. 

 

 

3. Harriet Kristensson (S) frågar kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders 

Bondeson (M), med anledning av att drift och underhåll ska överföras från kultur- 

och fritidsnämnden till tekniska nämnden, vilka är fritidsanläggningar? Att det 

gäller kvarteret Fritiden har hon förstått, men gäller det alla andra verksamheter 

också, till exempel Lagavallen, Sickinge, Hamneda Gästgiveri, osv? 

 

Kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders Bondeson (M) svarar att han anser 

att alla de exempel som Harriet räknade upp är fritidsanläggningar. 

 

4. Magnus Carlsson (S) frågar tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) 

när planteringarna vid Åsikten ska vara klara. De skulle ha planterats i höstas men 

är ännu inte klara. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att hon beklagar att det 

inte har blivit klart ännu. En anledning är att det var för blött i marken vid den 

tidpunkt då arbetet var inplanerat. Men allt ska vara klart senast midsommarafton. 

 

5. Anne Karlsson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) hur man kan riva upp beslut i en plan som gäller och refererar till 

vindkraftsplanen. 

 



LJUNGBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Kommunfullmäktige  6 

 

Justerandes signatur   

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att den tänkta 

vindkraftsparken i Byholma är ett fall då någon känner någon. Nu måste vi sätta ner 

foten, fortsätter Wiesel (M). När planen antogs var vindkraftverken 150 meter höga. 

Nu är de 210 meter höga. Vad får det för konsekvenser?  

 

6. Roland Johansson (ALT) frågar kommunstyrelsens andre vice ordförande Anne 

Karlsson (S), med anledning av skriverier i tidningarna om jämställdhet och 

jämlikhet, har inte du lika lön som ett manligt kommunalråd skulle haft? 

 

Kommunstyrelsens andre vice ordförande Anne Karlsson (S) svarar att principen är 

att män oftast får en högre ingångslön än kvinnor och att det sedan följer hela 

karriären. 

 

7. Conny Simonsson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte 

Wiesel (M) om hennes syn på fördelningen av fritidsanläggningar, vilka som ska 

ingå i kultur- och fritidsförvaltningen och vilka som ska ingå i tekniska 

förvaltningen? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att exakt vilka 

anläggningar som ska höra till vilken förvaltning kan inte hon svara på. Det är 

tjänstemännen som har jobbat med den frågan. 

 

8. Björn Gullander (V) frågar socialnämndens ordförande Arne Johansson (C) hur 

långt revideringen av det alkohol- och drogpolitiska programmet har kommit? 

 

Socialnämndens ordförande Arne Johansson (C) svarar att ansvaret för det 

programmet ligger hos kommunstyrelsen. 

 

9. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) hur långt revideringen av det alkohol- och drogpolitiska programmet har 

kommit? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att en tjänsteman 

har informerat kommunstyrelsen om arbetet med revideringen, under juni-

sammanträdet, och att programmet snart ska ut på remiss och vara klart i år. 
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Justerandes signatur   

 

Kf § 45      

 

 

Inlämnande av motioner och interpellationer 
 
 

Beslut 

Motionerna överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

Interpellationerna besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde i augusti. 

 

Redogörelse för ärendet 

I en motion den 3 maj 2014 yrkar Vänsterpartiet genom Kerstin Wiréhn att Ljungby 

kommun fattar beslut om att följa riksdagens målsättning att servera minst 25% 

ekologisk mat 2015. Vidare yrkas att målsättningen ska vara minst 50% ekologisk 

mat år 2020. 

 

Mot bakgrund att försäkra sig om att allt gammalt tryckt trä och asbest hamnar på 

Bredemad och ingen annanstans föreslår Miljöpartiet genom Kjell Jormfeldt och 

Elisabeth Lindström-Johannesson att Ljungby kommun tar bort avgiften för 

privatpersoner som lämnar tryckt trä/asbest på Bredemad. Motionen är daterad den 

5 maj 2014. 

 

I en annan motion daterad den 5 maj 2014 föreslår Miljöpartiet att Ljungby 

kommun utreder möjligheterna att införa en avfallstaxa som baseras på 

hushållsoporna vikt. Då skulle det bli lönsamt för hushållen att sortera och vinsten 

för alla skulle bli bättre resurseffektivitet och en renare miljö. 

 

För att förbättra arbetsvillkoren och kvaliteten inom vård och omsorg föreslår 

Kerstin Wiréhn för Vänsterpartiet i en motion dateras den 14 maj 2014 att 

socialförvaltningen får i uppdrag att utreda hur delade turer kan avskaffas. 

 

Förse valställen med partiernas namn. Detta yrkar Alternativet genom Roland 

Johansson i en motion den 22 maj 2014. 

 

I en motion den 11 juni 2014 om ökad satsning för personal inom äldreomsorgen 

yrkar socialdemokraterna genom Marie Åberg Johansson och Janewert Johansson 

att socialnämnden utreder kostnader för heltidsom grund vid anställning, 

att omsorgsfrågorna prioriteras, att delade turer minimeras och att ha en strategisk 

plan inom yrkesgrupperna undersköterskor, sjuksköterskor och distriktssköterskor. 

 

I en interpellation daterad den 21 maj 2014 ställer Anne Karlsson (S) tre frågor om 

samverkan med frivilliga resursgrupper till kommunstyrelsens ordförande Ann-

Charlotte Wiesel (M) 

 

I en annan interpellation daterad samma datum ställer Anne Karlsson (S) två frågor 

om budget och uppföljning av fattade beslut till kommunstyrelsens ordförande  

Ann-Charlotte Wiesel (M) och vice ordförande Carina Bengtsson (C).
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

    

Kf § 46 

 

 

Inlämnande av medborgarförslag 
 
 
Beslut 

Medborgarförslag nr 1, 2, 4, 5, 6, 7 överlämnas till kommunstyrelsen för beslut. 

 

Medborgarförslag nr 3, 8, 9 överlämnas till kultur- och fritidsnämnden för 

beslut. 

 

Ärendet 

1. Låt kommunens märkta bilar vara befriade från att använda P-skiva. I 

enlighet med Lean-konceptet bör alla rutiner och arbetsmoment som inte 

tillför verksamheten något tas bort menar medborgaren. 

 

2. E-förslag med 35 underskrifter att Kånnabron ska belysas. Det skulle bli 

ett iögonfallande inslag i omgivningen och ett välkomnande för 

ortsborna. Belys även järnvägsbron för alla cyklister som använder 

cykelvägen till stan föreslår medborgaren. 

 

3. Rätta till och förläng bryggan vid Piksborg och sätt upp en skylt om 

tidsbegränsning vad gäller förtöjning vid bryggan. Vi ska vara rädda om 

vår vackra sjö Bolmen och låta den vara tillgänglig för all anser 

medborgaren. 

 

4. Sätt upp ett ändamålsenligt staket vid Hamnedaskolans fotbollsplan. Här 

råder stor olycksrisk och kommunen bör agera innan en olycka sker 

menar förslagställaren. 

 

5. En vattenlekplats på Stora eller Lilla torg skulle ge barnfamiljer en 

anledning att gå till torget och göra det mer levande. Om det inte finns 

plats på torgen kanske det finns andra offentliga miljöer där det skulle 

passa menar medborgaren. 

 

6. Det finns saker som Ljungby kommun kan vara stolt över och därför bör 

synliggöra på alla möjliga sätt menar en medborgare i sitt förslag. Hur 

många vet att det finns ett universitet i Ljungby? Ett enkelt och mycket 

synligt sätt att tala om detta vore en stor skylt på Garvarens tak med 

texten Linnéuniversitetet. 

 

7. E-förslag med 35 underskrifter att inrätta en hundrastgård i Ljungby. Det 

är många hundägare som längtar efter en plats för våra fyrbenta vänner 

att få leka eller träna utan koppel. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

8. Sätt upp ett utegym i anslutning till Kronoskogen (likt det på Åsikten). 

Det är många som bedriver sin träning utomhus och då vore det perfekt 

att kunna gymträna i anslutning till Kronoskogens fina natur menar 

förslagsställaren. 

 

9. E-förslag med 67 underskrifter hittills, att anlägga en skatepark i 

Ljungby. I anslutning till hembygdsparken, längs promenadstråket till 

kolonierna bör det byggas skatepark. 
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Kf § 46  Ks2014/0027 730   

 

 
 

Bekosta halkskydd till våra äldre invånare 
Svar på motion. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till de svårigheter som 

finns gällande säkerhetsaspekten. 

 

Ärendet 
Sverigedemokraterna föreslår i en motion den 21 januari 2014 att kommunen 

ska bekosta halkskydd till de äldre invånarna i kommunen. Ett ökat användande 

av halkskydd skulle leda till färre olyckor och resultera i minskat lidande för de 

äldre och bespara samhället en ekonomisk belastning, skriver Jan Lorentzson 

(SD) och Leif Rogerstam (SD) i motionen. 

 

Socialförvaltningen skriver den 11 mars 2014 att det finns flera olika sorters 

halkskydd beroende på typen av underlag. Om inte halkskyddet i sig är anpassat 

efter underlaget utgör det en halkrisk i sig. Utprovning av halkskydd bör göras 

av kunnig personal. Skulle kommunen köpa in halkskydd och dela ut som gåva 

uppstår problem utifrån säkerhetsaspekten samt administrationen, då utprovning 

bör göras av kunnig personal.  

 

Beredning 

Socialnämnden föreslår den 26 mars 2014 att kommunfullmäktige avslår 

motionen med hänvisning till de svårigheter som finns gällande 

säkerhetsaspekten. 

 

Kommunstyrelsen föreslår den 6 maj 2014 att kommunfullmäktige avslår 

motionen med hänvisning till de svårigheter som finns gällande 

säkerhetsaspekten. 
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Kf § 47  Ks/2013/0507 821   

 

 
 

Ombyggnad av bowlinghallen  
Svar på motion. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avvakta med beslut om bowlinghall tills man 

kan samordna den med en ny sporthall i kvarteret Fritiden och anser därmed att 

motionen är besvarad. 

 

Ärendet 
Socialdemokraterna lämnade den 19 november 2013 en motion där de föreslår 

att kommunen så fort som möjligt tar fram ett förslag till utbyggnad och 

modernisering av bowlinghallen. Janewert Johansson (S) och Sven-Olov 

Stenqvist (S) skriver att bowlinghallen är omodern och trångbodd och att 

intresset för bowling ökar. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningen skriver i ett yttrande att bowlinghallen står som 

nummer fem på prioriteringslistan över anläggningar som behöver renoveras. 

Förvaltningen anser att en ny bowlinghall bör byggas i samband med att en ny 

sporthall byggs i kvarteret Fritiden. 

 

Beredning 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar den 26 mars att avvakta med beslut om 

bowlinghall tills man kan samordna den med en ny sporthall i kvarteret Fritiden 

och anser därmed att motionen är besvarad. 

 

Kommunstyrelsen föreslår den 6 maj 2014 att kommunfullmäktige beslutar att 

avvakta med beslut om bowlinghall tills man kan samordna den med en ny 

sporthall i kvarteret Fritiden och anser därmed att motionen är besvarad. 
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Kf § 48  Ks2013/0416 701   

 

 
 

Begär utdrag ur belastningsregistret vid tillsättning av tjänster inom 
hemtjänsten  
Svar på motion. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses vara besvarad med hänvisning 

till kommunledningsförvaltningens redogörelse.  

 

Ärendet 
Alternativet yrkar i en motion daterad den 1 oktober 2013 att man vid 

tillsättning av tjänster inom hemtjänsten bör begära ett utdrag ur 

belastningsregistret, som man gör inom barnomsorgen.  I motionen anges att 

många av våra äldre är lika utsatta och försvarslösa som våra barn. Motionärerna 

skriver att det ibland förekommer stölder av bland annat kontanter, vilket skadar 

dem som är skötsamma och som redan jobbar inom hemtjänsten.   

 

Kommunledningsförvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad den 7 april 

2014 att regler om registerkontroll av personal som utför vissa insatser åt barn 

med funktionshinder regleras i särskild lag SFS 2010:479. Lagen syftar till att 

öka skyddet för barn mot att utsättas för övergrepp, kränkningar eller annat 

särskilt skadligt inflytande från personer som finns i barnens närmaste 

omgivning. Med barn avses i detta sammanhang personer under 18 år och 

kontrollen avser belastningsregistret. Något lagstöd för att begära registerutdrag 

från andra än de som avses ovan finns dessvärre inte.  

 

I maj 2013 tillsatte regeringen en utredning med uppdraget att utreda frågan om 

registerutdrag i arbetslivet. Utredningen ska analysera vilka åtgärder, t ex 

lagstiftning, som behövs för att säkerställa att arbetsgivare inte utan 

författningsstöd begär att arbetssökande eller arbetstagare ska visa utdrag ur 

belastningsregistret. Utredningen ska presenteras senast 30 juni 2014.     

 

Sveriges Kommuner och Landsting rekommenderar att för närvarande inte 

besluta om registerkontroll utöver gällande lagstiftning. Detta med hänvisning 

till ovan nämnda utredning som kommer att ligga till grund för lagförslag som 

kommer att reglera möjligheterna att begära registerkontroll utöver gällande 

lagstiftning.  

  
Vid två tillfällen under senare år har frågan om utökad registerkontroll varit 

föremål för beslut i Ljungby kommun. Dels i samband med att socialnämnden 

övervägde att begära utdrag från belastningsregistret vid all nyanställning och 

dels när Sverigedemokraterna i en motion föreslog att kommunen eller 
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motsvarande vårdgivare skulle begära utdrag ur belastningsregistret vid 

nyanställning av personal inom äldre- och handikappomsorgen. Vid båda 

tillfällena beslutades att kommunen ska följa den lagstiftning som finns och inte 

begära utökad registerkontroll av personal.  

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 6 maj 2014 att kommunfullmäktige beslutar att 

motionen anses vara besvarad med hänvisning till 

kommunledningsförvaltningens redogörelse.  
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Kf § 49  Ks2014/0079 315   

 

 

Inför sneda parkeringsrutor på Oxtorget 
Svar på motion. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses vara besvarad med hänvisning 

till att sneda parkeringsrutor kommer att utredas som ett alternativ vid 

ombyggnation av Oxtorget.  

 

Ärendet 
Roland Johansson från Alternativet (ALT) föreslår i en motion daterad den 24 

februari 2014 att snedparkeringar borde införas på Oxtorget i Ljungby. Detta för 

att undvika påbackningar när man lämnar sin parkeringsruta.  

 

Tekniska förvaltningen redogör i en tjänsteskrivelse daterad den 28 april 2014 

att sneda parkeringsrutor kommer att utredas som ett av flera alternativ i 

samband med projekteringen av ombyggnation av Oxtorget.  

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 3 juni 2014 kommunfullmäktige besluta att 

motionen anses vara besvarad med hänvisning till att sneda parkeringsrutor 

kommer att utredas som ett alternativ vid ombyggnation av Oxtorget.  

 

Yrkanden 

Roland Johansson (ALT) yrkar att motionen ska bifallas. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen enligt 

Roland Johanssons (ALT) yrkande eller att anse motionen besvarad enligt 

kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen vara besvarad. 

 

Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande beslutsordning: ja-röst för 

kommunstyrelsens förslag och nej-röst för Roland Johanssons (ALT) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 45 ja-röster och 2 nej-röster. Två ledamöter avstår 

från att rösta. Kommunfullmäktige har därmed beslutat att anse motionen vara 

besvarad. 
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Kf § 50  Ks2014/0063 315   

 

 
 

Parkeringsplatser för funktionshindrade 
Svar på motion. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses vara besvarad med hänsyn till 

att parkeringsplatser för funktionshindrade utformas med en bredd på 5 meter 

vid nybyggnation.  

 

Ärendet 
Jan Lorentzson och Leif Rogerstam från Sverigedemokraterna (SD) skriver i en 

motion den 12 februari 2014 att det finns ytterst få trafiksäkra parkeringsplatser 

för personer med behov av att till exempel fälla ut en ramp vid sidan av bilen. I 

de flesta fall måste rampen fällas ut så att den hamnar på trottoar, väg eller över 

en annan parkeringsruta. Det finns också många parkeringsplatser där det finns 

direkta hinder i form av höga kanter av olika slag som gör det omöjligt att fälla 

ut vissa typer av ramper.  

 

Vidare skriver motionärerna att bredden på parkeringsplatser i regel är cirka 4 

meter och att det är otillräckligt. Minimum bör vara 5 meter. Motionärerna 

föreslår att man utreder de parkeringsplatserna som kommunen har ansvar för 

och vid behov bygga om de befintliga parkeringsplatserna för 

funktionshindrade. 

 

Tekniska förvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad den 9 april 2014 att 

det vid ombyggnationer i Ljungby kommun görs parkeringsplatser för 

funktionshindrade som 5 meter breda. Undantag kan dock göras där det finns 

särskilda omständigheter att ta hänsyn till. Parkeringsplatserna i Ljungby 

centrum ses över i och med ombyggnationen av Salutorget, Oxtorget och Stora 

Torg. Vid nybyggnation av parkeringsplatser för funktionshindrade utformas de 

med en bredd på 5 meter. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 3 juni 2014 kommunfullmäktige besluta att 

motionen anses vara besvarad med hänsyn till att parkeringsplatser för 

funktionshindrade utformas med en bredd på 5 meter vid nybyggnation.  
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Kf § 51  Ks2014/0170 005   

 

 
 

Revidering av policy och verksamhetsplan för fiber och bredband 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar anta föreslagna förändringar i policyn för 

bredband för fiber. Beslutet gäller de projekt som färdigställs tidigast 1 augusti 

2014. 

 

Ärendet 
Kommunens policy samt verksamhetsplan för fiber för bredband antogs våren 

2013. Dokumenten beskriver de principer som gäller för utbyggnad av fibernät 

via Ljungby Energi AB. 

 

I principerna ingår att kommunen i vissa fall kan lämna bidrag med upp till 

7 000 kr per fastighet. Eftersom det hittills inte gjorts några utbetalningar har 

tjänstemän på Ljungby Energi och kommunledningsförvaltningen tagit fram ett 

reviderat förslag. 

 

Förslag 1 

Nuvarande skrivning i policyn: 

Ljungby kommun kommer därför, där efterfrågan finns inom kommunen; lämna 

ett bidrag med upp till 7 000 kr/fastighet för projekt där anslutningsavgiften 

överstiger 20 000 kr inkl. moms för den enskilde. 

 

Ersätts med: 

Ljungby kommun kommer därför, där efterfrågan finns inom kommunen; lämna 

ett bidrag med upp till 10 000 kr/fastighet för projekt där 

nettoinvesteringskostnaderna per fastighet överstiger 10 000 kr inkl. moms. 

 

Förslag 2 

Nuvarande skrivning i verksamhetsplanen: 

Ljungby Energi AB tar ut en anslutningsavgift, lika för alla i fibergruppen, 

baserad på Ljungby Energis investeringskostnader. Ljungby kommun vill verka 

för att fibernätet byggs ut där efterfrågan finns inom kommunen och därför 

lämnar kommunen ett bidrag med upp till 7 000 kr/fastighet för projekt där 

anslutningsavgiften överstiger 20 000 kr inkl. moms för den enskilde. 

 

OBS! Bidraget är kopplat till Ljungby Energis investeringskostnader såsom t ex 

blåsning av fiber, tomrör, aktiv utrustning m m. Kostnader för schakt, 

förläggning och återställning av tomrörskanalisation är således inte 

bidragsberättigat. 
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Ersätts med: 

Ljungby Energi AB (LEAB) tar ut en anslutningsavgift, lika för alla i 

"arbetslaget", baserad på LEAB:s investeringskostnader. Ljungby kommun vill 

verka för att fibernätet byggs ut där efterfrågan finns inom kommunen och 

därför kan bidrag sökas för investeringskostnader där beloppet överstiger 10 000 

kr inkl moms. Bidrag kan  lämnas motsvarande 50 % av överskjutande belopp, 

dock maximalt 10 000 kr/fastighet (se exempel nedan). Samtliga verifierbara 

investeringskostnader
2)

  inkl. schakt och förläggning av tomrörskanalisation 

utgör bidragsberättigade kostnader. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsen godkänner den 6 maj 2014 föreslagna förändringar i 

verksamhetsplanen för fiber för bredband under förutsättning att 

kommunfullmäktige antar föreslagna förändringar i policyn för bredband för 

fiber, vilket kommunstyrelsen föreslår. Beslutet gäller de projekt som 

färdigställs tidigast 1 augusti 2014. 
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Kf § 52  Ks2011/0406 312   

 

 

Policy för cykelplanering i Ljungby kommun 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta policyn för cykelplanering i Ljungby 

kommun enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 24 januari 2012 att bifalla Kerstin Wiréhns 

(V) motion om att kommunen ska upprätta en cykelstrategi. I motionen skrev 

Wiréhn (V) att en cykelstrategi kan vara ett bra sätt att uppnå målen i planen för 

hållbar utveckling, bland annat målet att öka Ljungbybornas fysiska aktivitet. 

 

Kommunfullmäktige beslutade samtidigt att tillsätta en 

förvaltningsövergripande arbetsgrupp för att ta fram en cykelstrategi för 

Ljungby kommun. Arbetsgruppen överlämnar nu förslag till en policy och en 

verksamhetsplan för cykelplanering. 

 

Policyn beskriver tre fokusområden: 

 Cykling för såväl invånare som besökare – att kommunen stödjer och 

planerar för cykling gör att kommunen blir attraktivare att leva och bo i. 

Dessutom gynnar det näringslivet och framför allt turismen då många 

kommer hit för att cykla och vandra. 

 

 Tillgänglighet – Cykelvägarna ska vara tillgängliga för alla, vare sig 

cyklisten är pendlare, motionär, turist eller barn. 

 

 Trygghet – Att cykelvägarna känns trygga och attraktiva är en 

förutsättning för att de ska användas. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 3 juni 2014 att kommunfullmäktige beslutar att 

anta policyn för cykelplanering i Ljungby kommun, med tillägget att nationella 

folkhälsomål läggs till i policyn i sista meningen i stycket Cykling för såväl 

invånare som besökare.  
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Kf § 53  Ks2013/0473 101   

 

 

Region Kronoberg 2015 
Beslut om verksamheter som föreslås överföras genom lag, 
skatteväxling och avtal, samt avveckling av Regionförbundet södra 
Småland 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar: 

  

 Att godkänna att Region Kronoberg övertar verksamheter från Regionförbundet 

södra Småland enligt förslag ” Region Kronoberg 2015 - underlag för 

verksamheter som föreslås överföras från Regionförbundet södra Småland till 

Region Kronoberg genom lag, skatteväxling och avtal”.  

 Att överföra huvudmannaskapet för kollektivtrafiken till Region Kronoberg och 

låta Region Kronoberg bilda ensam kollektivtrafikmyndighet i samband med 

bildandet av region.  

 Att formellt begära, tillsammans med länets övriga kommuner och Landstinget 

Kronoberg, till finansdepartementet att de länsvisa skattesatserna i 2§ och 3§ 

förordningen (2013:976) om kommunalekonomisk utjämning sänks med 39 öre 

för kommunerna och höjs med 39 öre för landstinget från och med 1 januari 

2015.  

 Att formellt begära, tillsammans med länets övriga kommuner, till 

finansdepartementet att kommunernas andel av standardkostnaden mellan 

kommunerna i länet enligt 26§ förordningen (2013:976) om 

kommunalekonomisk utjämning beräknas så att standardkostnaden för 

respektive kommun blir lika stora belopp i kronor per invånare.  

 Att föreslå en inomregional utjämning under 3 år, samt att regionförbundets eget 

kapital per 2014-12-31, exklusive den del som hör till länstrafiken används till 

den inomregionala utjämningen. Enligt prognos beräknas det egna kapitalet 

uppgå till ca 14 miljoner kr 2014-12-31. Fördelningen per kommun och år 

framgår av bilaga 2. Därmed görs ett avsteg från vad som anges i 

förbundsordningen för Regionförbundet södra Småland.  

 Att uppdra åt Regionförbundet södra Småland att initiera en avveckling av 

kommunalförbundet Regionförbundet södra Småland per den 31 december 

2014, samt att samtliga tillgångar, skulder, och åtaganden per den 31 december 

2014 överförs till Region Kronoberg.  

Att Länstrafiken Kronobergs eget kapital per den 31 december 2014 

återbetalas/faktureras till medlemmarna i enlighet med vad som anges i 

förbundsordningen. 
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Ärendet 
Den 1 januari 2015 går Regionförbundet södra Småland och Landstinget 

Kronoberg samman och bildar en ny regional organisation, Region Kronoberg 

förutsatt att riksdagen bifaller regeringens proposition (Proposition 

(2013/14:122) Regionalt utvecklingsansvar i Östergötlands, Kronobergs och 

Jämtlands län i ärendet.  Region Kronoberg föreslås överta landstingets och 

regionförbundets nuvarande uppdrag och verksamheter. Region Kronoberg kan 

även ges andra uppdrag från regeringen och statliga myndigheter genom 

regleringsbrev och villkorsbeslut.  

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 6 maj 2014 att kommunfullmäktige beslutar i 

enlighet med Landstinget Kronobergs och Regionförbundet södra Smålands 

regionbildningskommittés förslag.  
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Kf § 54  Ks2014/0065 101   

 
Antal ledamöter och ersättare i politiska organ från nästa 
mandarperiod 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet. 

 

Ärendet 
Med anledning av kommunfullmäktiges beslut den 28 april 2014 § 41 om en ny 

politisk organisation med nya nämnder och utskott från och med den 1 januari 

2015, lämnar kommunledningsförvaltningen enligt uppdrag den 13 maj 2014 

förslag till förändring av antal ledamöter och ersättare i samtliga organ. 

 

Kommunledningsförvaltningen har i framtagandet av förslaget beaktat den 

budget som föreslås för den nya politiska organisationen, vilken inte innebär 

någon utökad budget. 

 

Organisation från 1 

januari 2015 

 

(KLF förslag) (KLF förslag) 

Organ Antal ledamöter Antal ersättare 

Kommunfullmäktige 49 (fastställt) 31 (fastställt) 

Fullmäktiges 

valberedning 

Ca 10 (samma antal 

som partier i KF) 

Ca 10 (samma antal 

som partier i KF) 

Fullmäktiges 

demokratiberedning 

5 5 

Kommunstyrelsen 15 15 

Ks arbetsutskott 5 5 

Ks personal- och 

arbetsmarknadsutskott 

5 5 

Barn- och 

utbildningsnämnden 

11 11 

BUN arbetsutskott 3 3 

BUN gymnasieutskott 3 3 

Kultur- och 

fritidsnämnden 

9 9 

KoF arbetsutskott 3 3 

Miljö- och 

byggnämnden 

9 9 

MoB arbetsutskott 3 3 

Socialnämnden 11 11 

SN arbetsutskott 3 3 

Tekniska nämnden 9 9 

TN arbetsutskott 3 3 

Valnämnden 6 6 
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Överförmyndarnämnd 5  5 

Kommunrevisionen 7 7 

Gemensamma nämnden 1 1 

Ljungbybostäder AB 5 5 

Ljungby Energi AB 5 5 

Ljungby Holding AB 5 5 

Ljungby Utveckling AB 5 5 

IHD Industrihotell  5 5 

 

Beredning 
Kommunstyrelsen föreslår den 3 juni 2014 att kommunfullmäktige beslutar om 

antal ledamöter och ersättare i respektive organ enligt följande: 

 

Organisation från 1 

januari 2015 

 

(Ks Förslag) (Ks Förslag) 

Organ Antal ledamöter Antal ersättare 

Fullmäktiges 

demokratiberedning 

5 5 

Kommunstyrelsen 15 15 

Ks arbetsutskott 5 5 

Ks personal- och 

arbetsmarknadsutskott 

5 5 

Barn- och 

utbildningsnämnden 

11 11 

BUN arbetsutskott 3 3 

BUN gymnasieutskott 5 5 

Kultur- och 

fritidsnämnden 

11 11 

KoF arbetsutskott 3 3 

Miljö- och 

byggnämnden 

11 11 

MoB arbetsutskott 3 3 

Socialnämnden 11 11 

SN arbetsutskott 5 5 

Tekniska nämnden 9 9 

TN arbetsutskott 3 3 

Valnämnden 5 5 

Överförmyndarnämnd 5  5 

Kommunrevisionen 7 7 

Gemensamma nämnden 1 1 

Ljungbybostäder AB 5 5 

Ljungby Energi AB 5 5 

Ljungby Holding AB 5 5 

Ljungby Utveckling AB 5 5 

IHD Industrihotell  5 

 

5 
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Yrkanden 

Conny Simonsson (S) yrkar att ärendet återremitteras. Ann-Charlotte Wiesel 

(M) bifaller det yrkandet. 

 

Kerstin Wiréhn (V) yrkar att under återremissen ska det utredas om 

arbetsutskotten kan tas bort i ett antal nämnder, för att göra nämnden mer 

delaktig från början och även för att spara pengar. Beredningen görs då av 

presidiet istället. 
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Kf § 55  Ks2014/0208 041   

 

 
 

Budget 2015 och investeringsplan 2016-2019 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till budget 2015 

och investeringsplan 2016-2019 med följande förändringar: 

 

1. Energioptimeringstjänst tillsätts enligt alliansens förslag, 

2. 40 tkr för krisberedskap omfördelas inte från 

kommunledningsförvaltningen till frivilligorganisationer, utan går till 

Räddningstjänsten, enligt alliansens förslag, 

3. 100 tkr läggs inte till kultur- och fritidsförvaltningen för biljettcentrum 

på turistbyrån, 

4. Kultur- och fritidsförvaltningen får kapitaltjänstkompensation för 

investeringarna i hembygdsparken, 

5. Följande text läggs till uppdraget till kommunledningsförvaltningen att 

omfördela budget med anledning av den förändrade organisation som 

träder i kraft 1 januari 2015: efter samråd med berörda förvaltningar och 

nämnder. 

 

Ärendet 
Budgetberedningen lämnar förslag till budget 2015 och plan 2016-2019. 

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 20 maj 2014 att kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige besluta enligt alliansens förslag till budget 2015 och 

investeringsplan 2016-2019.  

 

Under kommunstyrelsens sammanträde den 3 juni 2014 lägger 

Socialdemokraterna fram ett förslag till budget som skiljer sig från alliansens 

förslag på följande punkter: 

 

1. Energioptimeringstjänsten tas bort.  

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 

 

2. Renoveringen av Sickinge Ridklubb tidigareläggs från 2016 till 2015. 

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 

 

3. Tillskottet på 2 mkr som budgetberedningen föreslår ska gå till tekniska 

förvaltningen minskas med 1 mkr. Resterande 1 mkr ska lämnas till 

barn- och utbildningsförvaltningen.  

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 
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4. 40 tkr för krisberedskap omfördelas från kommunledningsförvaltningen 

till frivilligorganisationer. 

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 

 

5. 300 tkr läggs till budgeten för att starta arbetet med en 

bostadsförsörjningsplan år 2015. 

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 

 

6. 100 tkr läggs till kultur- och fritidsförvaltningen för biljettcentrum på 

turistbyrån. 

Kommunstyrelsen biföll detta förslag. 

 

 

Yrkanden 

A. Ann-Charlotte Wiesel (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tre 

undantag. Wiesel yrkar: 

1. Att energioptimeringstjänsten tillsätts enligt alliansens förslag. 

2. Att 40 000 kr av det bidrag som kommunen får årligen från Myndigheten 

för samhällsskydd och beredskap ska gå till Räddningstjänsten och inte 

till frivilliga organisationer. Lars Nordqvist (M) bifaller detta yrkande. 

3. Avslag på förslaget att avsätta 100 000 kr för ett biljettcentrum på 

turistbyrån. 

 

Carina Bengtsson (C), Magnus Gunnarsson (M) och Lars Solling (FP) yrkar 

bifall till Ann-Charlotte Wiesels (M) hela yrkande. 

 

B. Anne Karlsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. Det 

gör även Björn Gullander (V) och Christer Henriksson (KD). 

 

C. Harriet Kristensson (S) yrkar: 

4.  Att kultur- och fritidsförvaltningen får kapitaltjänstkompensation för                     

investeringarna i hembygdsparken. 

5. Att följande text läggs till uppdraget till kommunledningsförvaltningen 

att omfördela budget med anledning av den förändrade organisation som 

träder i kraft 1 januari 2015: efter samråd med berörda förvaltningar och 

nämnder.  

 

D. Christer Henriksson (KD) yrkar att vårdnadsbidraget ska återinföras. 

 

Beslutsordning A 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt Ann-Charlotte 

Wiesels (M) med flera yrkande eller enligt Anne Karlssons (S) med flera 

yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Ann-Charlotte 

Wiesels (M) med flera yrkande. 

 

Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

Ann-Charlotte Wiesels (M) med flera yrkande och nej-röst för Anne Karlssons 
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(S) med flera yrkande. Omröstningen resulterar i 25 ja-röster och 24 nej-röster. 

Kommunfullmäktige har därmed beslutat enligt Ann-Charlotte Wiesels (M) med 

flera yrkande. 

 

Beslutsordning B 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt Harriet Kristenssons 

(S) yrkande att kultur- och fritidsförvaltningen får kapitaltjänstkompensation för 

investeringarna i hembygdsparken och finner att fullmäktige bifaller yrkandet. 

 

Beslutsordning C 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt Harriet Kristenssons 

(S) yrkande att följande text läggs till uppdraget till 

kommunledningsförvaltningen att omfördela budget med anledning av den 

förändrade organisation som träder i kraft 1 januari 2015: efter samråd med 

berörda förvaltningar och nämnder. Ordföranden finner att fullmäktige bifaller 

yrkandet. 

 

Beslutsordning D 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt Christer Henrikssons 

(KD) yrkande att vårdnadsbidraget ska återinföras och finner att fullmäktige 

avslår yrkandet. 

 

Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

att avslå yrkandet och nej-röst för att bifalla Christer Henrikssons (S) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 41 ja-röster och 4 nej-röster. Fyra ledamöter avstod 

från att rösta. Kommunfullmäktige har därmed beslutat att avslå Christer 

Henrikssons (KD) yrkande att återinföra vårdnadsbidraget. 
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Kf § 56  Ks2014/0184 757   

 

 
 

Årsredovisning för gemensamma nämnden 2013 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisningen för den 

gemensamma nämnden 2013. 

 

Ärendet 
Gemensamma nämnden svarar för det familjerättsliga arbetet i Ljungby, 

Markaryds och Älmhults kommuner. Älmhults kommun har tagit fram 

bokslut för den gemensamma nämnden. Bokslutet visar på ett underskott på 

1 243 tkr. Efter tillskott från samverkande kommuner hamnade resultatet på 

ett underskott på 371 tkr. Underskottet beror på sjukskrivningar och 

rekryteringsproblem vilket gjorde att man fick höga kostnader för 

bemanningsföretag. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 6 maj 2014 att kommunfullmäktige beslutar att 

godkänna årsredovisningen för den gemensamma nämnden 2013. 

 

 

Jäv 

I detta ärende deltar inte Karin Bondeson (M) eller Arne Johansson (C) på grund 

av jäv. 
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Kf § 57  Ks2014/0233 750   

 

 
 

Årsredovisning och revisionsberättelse VoB 2012 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner årsredovisningen för VoB Kronoberg 2013 och 

beviljar VoB´s direktion ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2013. 

 

Ärendet 
VoB Kronoberg har överlämnat årsredovisning och revisionsberättelse för 2013 

till kommunfullmäktige för beslut om ansvarsfrihet. Lekmannarevisorer har 

granskat bolagets verksamhet under 2013 och bedömer att bolagets verksamhet 

har skötts på ett ändamålsenligt sätt. 

 

Beslut om ansvarsfrihet ska fattas av varje medlemskommuns fullmäktige. 

 

 

Jäv 

Ledamot Arne Johansson (C) och ersättare Björn Gullander (V) deltar inte i 

beslutet på grund av jäv. 
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Kf § 58  Ks2014/0189 046   

 

 
 

Årsredovisning 2012 - Märta Ljungbergs Donationsfond 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner årsredovisningen för 2013 och beviljar 

ansvarsfrihet för styrelsen i Märta Ljungbergs Donationsfond för 

verksamhetsåret 2013. 

 

Ärendet 
Märta Ljungbergs Donationsfond har i enlighet med bestämmelser i reglemente 

överlämnat årsredovisning och revisionsberättelse för 2013 till 

kommunfullmäktige för beslut om ansvarsfrihet. 

 

 

Jäv 

I detta ärende deltar inte Ann-Kristin Petersson (M), Ann-Charlotte Wiesel (M), 

Liselott Åhlander (S) och Harriet Kristensson (S) på grund av jäv. 
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Kf § 59  Ks2014/0196 102   

 

Valärende - J Lyckvall  
 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Jessica Lyckvalls (M) avsägelse av samtliga 

uppdrag och ber länsstyrelsen att utse ny ledamot i kommunfullmäktige för 

Moderaterna.  

 

Kommunfullmäktige beslutar att utse: 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ledamot i kommunstyrelsen, 

Ulla Hansson (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen, 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för Ljungby Holding AB, 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för Ljungby Utveckling AB,  

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för IHD Industrihotell AB. 

 

Ärendet 
Jessica Lyckvall (M) avsäger sig i en skrivelse den 2 maj 2014 samtliga uppdrag 

i Ljungby kommun från och med den 1 augusti 2014. 

 

Jessica Lyckvall har utsetts till följande förtroendeuppdrag: 

Ledamot i kommunfullmäktige 

Ledamot i kommunstyrelsen 

Ersättare i kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ersättare i kommunstyrelsens tekniska utskott 

Ersättare i kommunstyrelsens personalutskott 

Ersättare i Kvinnor på G i Kronobergs län 

Ersättare i styrelsen för Ljungby Holding AB 

Ersättare i styrelsen för Ljungby Utveckling AB 

Ersättare i styrelsen för IHD Industrihotell AB 

 

Beredning 

Valberedningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att godkänna Jessica 

Lyckvalls (M) avsägelse från samtliga uppdrag och ber länsstyrelsen att utse ny 

ledamot i kommunfullmäktige för Moderaterna.  

 

Valberedningen föreslår också att kommunfullmäktige beslutar att utse: 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ledamot i kommunstyrelsen, 

Ulla Hansson (M) till ny ersättare i kommunstyrelsen, 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för Ljungby Holding AB, 

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för Ljungby Utveckling AB,  

Magnus Gunnarsson (M) till ny ersättare i styrelsen för IHD Industrihotell AB. 
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Kf § 60  Ks2014/0206 102   

 

Valärende - M Karlsson (KD) 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Mats Karlsson (KD) avsägelse av uppdragen. 

 

Kommunfullmäktige utser  

Bengt Karlsson (KD) till ny ersättare i miljö- och byggnämnden, 

Nils-Erik Wetter (KD) till ny ledamot i valberedningen, och 

Arne Lundgren (KD) till ny nämndeman. 

 

Ärendet 
Mats Karlsson (KD) avsäger sig i skrivelse den 11 maj 2014 sitt uppdrag som 

ersättare i miljö-och byggnämnden samt i en skrivelse från den 9 juni 2014 sina 

uppdrag som ledamot i fullmäktiges valberedning och som nämndeman. 

 

Beredning 

Valberedningen föreslår den 16 juni 2014 att kommunfullmäktige godkänner 

Mats Karlsson (KD) avsägelse.  

 

Valberedningen föreslår också att fullmäktige utser  

Bengt Karlsson (KD) till ny ersättare i miljö- och byggnämnden, 

Nils-Erik Wetter (KD) till ny ledamot i valberedningen, och 

Arne Lundgren (KD) till ny nämndeman. 
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Kf § 61      

 

Meddelanden 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Ärendet 
1. Efter ansökan från Stiftelsen Davidsonska Donationen har 

Kammarkollegiet den 14 mars 2014 beslutat om permutation av 

Stiftelsen Davidsonska donationen för jordbrukets främjande i 

Västbo härad. 

 

2. Kommunstyrelsen beslutade 2014-06-03 § 67 att den verksamhet 

som de kommunala bolagen har bedrivit under 2013, med hänsyn 

till samtliga redovisade omständigheter, har varit förenligt med det 

fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 

kommunala befogenheterna. 

 

 

 

 

 


